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Svar på brev av 30.09.2018    Saksnr. 2018/4750
 
Hei
 
Jeg logget meg inn og skrev et utfyllende svar, men da jeg skulle sende fikk jeg svaret «Det har oppstått en
uventet feil».  Jeg ble bedt om å prøve på nytt, men da var alt jeg hadde skrevet forsvunnet.
 
Svaret var jeg ikke fornøyd med.  Jeg har aldri krevd noen midtdeler, og vi vet alle at det heller ikke noen gang vil
komme på tale.  Svaret fra fylket var og konsentrert om denne midtdeleren.  Vegen er for smal til midtdeler, og
den må i tilfelle sprenges et stykke inn i fjellet på hele strekningen., noe som nok aldri vil skje.
Autovern på begge sider er et ytterst dårlig alternativ til midtdeler, det er rett og slett galmannsverk.  Om et
kjøretøy skulle komme imot i feil kjørefil er en fanget uten sjanse til å komme unna. Syklister og gående vil være
sikret å bli truffet dersom de ikke klarer å hoppe over autovernet.  Som jeg har forstått ble dette ordnet og kostet
av Fosenvegene med våre bompenger – de kalte det «oppgradering» av vegen…  Jeg har og sendt brev dit, men har
ikke fått noe svar.
 
Jeg ber om at Indre Fosen kommune tar saken opp med fylket. Jeg har allerede skrevet dit, og det virket ikke som
de skjønte hva det gjaldt. De nevnte og den midtdeleren.  Vi går mot en ny vinter med dårlig skodde store
vogntog. Strekningen er rett og slett livsfarlig etter at autovern kom på begge sider. Jeg håper jeg slipper å ta
saken opp på nytt etter en alvorlig ulykke.
 
Ellers ber jeg om at min mailadresse brukes når post sendes meg.  Digital postkasse ser jeg ingen hensikt i.
 
 
 
 
Med hilsen
Harald Andresen
 
Trongseterveien 29
7105 Stadsbygd


